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2022Z07321 

Vragen van het lid Hijink (SP) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat de ggz in het eerste kwartaal al een 
miljoenenverlies lijdt (ingezonden 13 april 2022). 

Vraag 1
Wat is uw rectie op het bericht dat de geestelijke gezondheidszorg (ggz) in 
het eerste kwartaal van 2022 al een miljoenenverlies lijdt?1 

Vraag 2
Hoe kan het zijn dat verschillende grote ggz-instellingen ruim drie maanden 
in het nieuwe jaar nog steeds geen contracten hebben met de grote 
zorgverzekeraars? 

Vraag 3
Wat gaat u eraan doen om ervoor te zorgen dat dit alsnog zo snel als 
mogelijk gebeurt, en wat zijn uw plannen om een herhaling hiervan voor de 
komende jaren te voorkomen? 

Vraag 4
Welke maatregelen bent u van plan te nemen naar aanleiding van de 
constatering van de belangenbehartiger van de Nederlandse ggz, dat twee 
miljoen verlies niet meer in te halen is? 

Vraag 5
Hoe komt het dat ggz-aanbieders lagere tarieven krijgen dan vorige jaren, 
ondanks dat dit met het nieuwe zorgprestatiemodel juist niet het geval zou 
moeten zijn? 

Vraag 6
Hoe kan het dat in de afspraken tussen zorgverzekeraars en ggz-aanbieders 
de zorg aan zwaardere doelgroepen onvoldoende gefinancierd wordt, en wat 
gaat u eraan doen om dit nog dit jaar te verbeteren? 

Vraag 7
Wat is uw reactie op de oproep in het artikel om vaart te zetten achter «de 
noodzakelijke akkoorden en programma’s»? 

1 Zorgvisie.nlm, 8 april 2022, «Ggz lijdt miljoenen verlies in eerste kwartaal».
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Vraag 8
Kunt u garanderen dat geen enkele cliënt vanwege deze miljoenenverliezen 
tussen wal en schip valt en zonder hulp komt te zitten? Kunt u uw antwoord 
toelichten?
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